
Referat fra årsmøte, FAU Ulveset  

Møtested: Ulveset skule, musikkrommet 

Dato/tid: Tirsdag 25.10.2022, kl. 18:30 – 20:30.  

Valg av møteleder: Stian Stenehjem 

Referent: Silje Ulveseth (FAU-representant for 4. trinn.) 

Representant til å signere protokollen: ikke notert ned og må velges på skoleårets første FAU møte. 

Deltakere:  

FAU-nestleder: Stian Stenehjem 

Kasserer: Lene Habbestad 

10 oppmøtte, fire er FAU-representanter.  

 

1. Møteleder åpner og ønsker velkommen 

 

2. Innkalling og dagorden for møtet godkjennes 

 

3. Gjennomgang av FAU sin årsmelding. 
• I løpet av skoleåret 2021/2022 hadde FAU Ulveset totalt syv FAU-møter, to møter i 

SU, og det har blitt avholdt flere møter med Øygarden kommune om ny, felles skole.   

• Saken «Ny skole på Vestsiden» preget mye av arbeidet til FAU, derfor ble det 

bestemt at en arbeidsgruppe skulle jobbe med saken 

• Juni 2022 vedtok kommunestyret en felles skole for Ulveset og Skålevik skulle ligge 

ved Skoge-krysset i Møvika. 

• FAU har arrangert diskotek for 1. – 4. trinn og 5. – 7. trinn.  

• Tilstandsrapporten til skolebygget er blitt ferdigstilt. Ifølge rektor har nødvendige 

utbedringer blitt gjennomført. 

• 17. mai-feiringen var en suksess. FAU gav råd og innføring til foreldrene i 3. klasse, 

som hadde hovedansvaret for dagen. 

• September 2022 var det temakveld om sosiale medier, gaming og nettvett.  

Barnevakten holdt foredrag for foresatte, men svært få møtte opp.  

 

4.  Godkjenning av regnskap (året før) og budsjett (inneværende år) for FAU. 

 

• Regnskap gjennomgått  

Årsmøte følger skoleåret, regnskapet følger kalenderåret 

 

• Saldo september 2019:       1951,87 kr 

• Fondsmidler fra Sparebankstiftelsen:   20.000,00 kr 

• Inntekt disko:        6000,00 kr   

• Utlegg disko:      - 1748,85 kr   

• Renter:                             49,12 kr 

• Saldo 31.12.21     26.252,14 kr  

  



2022: 

• 17. mai-inntekter      100.291,00 kr 

• 17. mai-utlegg     - 53.340,01 kr 

• Sum 17. mai inntekter       46.950,00 kr 

• Saldo 31.08.22            73.270 kr 

Gjeld til Brødrene Ulveseth       - 178.000 kr 

 

I 2017 forskutterte Brødrene Ulveseth uteområdet til Ulveset skule. Gjelden skal nedbetales, 

men dette har av ukjente årsaker ikke blitt gjort. To år med pandemi og ingen inntekter på 

17. mai har gjort det vanskelig for FAU Ulveset å nedbetale lånet til Brødrene Ulveseth. 

Aksjoner: FAU Ulveset skal lage en tydelig nedbetalingsplan, sikre videre fremdrift og drift.  

Vi vil også sende inn et brev til kommunen for å forklare situasjonen og at vi trenger midler. 

FAU må ha noen midler til juleverksted og uforutsette utgifter, men vil betale ned gjelden 

dersom vi får inn ekstra inntekter. 

 

5. Innkommende saker: 
 

• Kommunestyret har vedtatt å bygge en ny, felles skole på Møvika. Kommunen har 

foreløpig ikke kjøpt den bestemte tomten, og dette tar sannsynligvis tid grunnet 

omregulering av tomten.  

 

På møtet diskuterte vi tre tiltak: 

a) FAU vil jobbe for å ivareta dagens skolebygg og område, slik at barna har et trygt og 

godt skolemiljø. 

b) Jobbe for å snu vedtaket. Totalrenovere Ulveset og bygge ny skole på Skålevik.  

c) Være aktiv og påvirke innholdet til «ny skole på Vestsiden». 

Det er fortsatt behov for en egen arbeidsgruppe som jobber for å bevare skolene, ha 

fellesmøter med FAU Skålevik og involvere foresatte til barnehage-barn i områdene.  

• Ballbingen er farlig og må utbedres før det skjer en skade. 

 

• Fondsmidler. Vi trenger en egen komité som søker på midler til FAU. 

 

• Kjekt å vite: Alle torsdager fra 1830 – 21 er gymsalen satt av til FAU sin disposisjon.  

 

 

6. Fastsetting av årsplan:  
o Juleverksted i november/desember  

o Byttekveld i begynnelsen av januar 2023 v/ Nina Elisabeth Lie-Gjeseth Nordvik 

o Disko i februar/mars 1,5 time for to grupper (1. – 4. trinn og 5. – 7. trinn) 

o 17. mai-feiring 

o Foredrag av Barnevakten våren 2023. Foreldre/barn kveld.  

 



7. Valg av nytt FAU-styre 2022/2023: 
• Leder: Silje Ulveseth (FAU-representant for 4. trinn) 

• Nestleder: Odd Jarle Kleppe (FAU-representant for 5. trinn) 

• Skolemiljøutvalg (SMU-representant): Mariell Oline Torsvik (FAU-representant for 2. 

trinn) 

• SFO-representant: Julianne Kaalaas (FAU-representant for 7. trinn) 

Vi mangler: Kasserer, referent og representant til kommunalt foreldrevalg.  

 

8. Neste møte, mandag 7. november kl. 19:00:  
• Rektors kvarter (Cecilie Dahl informerer og svarer på spørsmål) 

• Resten av styret fordeles (kasserer, referent og representant til kommunalt 

foreldreutvalg) 

• Budsjett: Forslag til nedbetalingsplan på gjeld 

• Komité som søker fondsmidler 

• Juleverksted: Når, tid, sted og oppgaver. Vi trenger en egen arbeidsgruppe som 

jobber med dette. 

• Skal vi ha natteravn på skolen? Fredager og lørdager. 

• Skolesaken – hvor langt vi kommet i prosessen?  

• Eventuelt? Meld inn saker til FAU-leder eller til din FAU-representant.  

 

FAU oppfordrer flere foreldre til å delta i møtene. Alle er velkomne! Det er ønskelig at alle FAU-

representantene deltar. 

Takk til alle FAU-representantene 2021/22 for god innsats. Det er kjekt at flere av dere er med 

videre! 

 

Møtekalender:  
Det avholdes FAU-møter første mandag i måneden, fra 19:00 og utover.  

Møterom: Konferanserommet v/lærerværelset.  

2022: 

Mandag 7. november 

Mandag 5. desember 

2023: 

Mandag 6. februar 

Mandag 6. mars 

Mandag 3. april 

Onsdag 3. mai (?) (NB: mandag 1. mai og 8. mai er fridager) 

Mandag 5. juni  

 

  


